

KURARAY SHANHAI CO., LTD.

UNIT 2207 ,2 GRAND GATEWAY, 3 HONGQIAO ROAD,XUHUI DISTRICT, SHANGHAI 200030

TEL: 021-6119-8111 (Ext 2503)FAX: 021-6119-8585

可乐丽国际贸易（上海）有限公司

上海市虹桥路3号港汇中心二号2207单元 邮政编码 200030

电话 021-6119-8111分机2503 传真 021-6119-8585

2012年3月30日

Letter of Certification

证明书

To Whom It May Concern:

关联者各位:

Regarding with the sales of 'KURARAY' Carbon Molecular Sieves (CMS) in China, We Kuraray (Shanghai) Co Ltd – The Plenipotentiary representative of Kuraray Chemical Co., Ltd in China - hereby certify as follows,

关于我司产品KURARAY 活性炭分子筛（CMS）在中国的销售事宜，我司（可乐丽国际贸易上海有限公司）作为总公司-KURARAY CHEMICAL CO., LTD. 在上海的全权代表，兹特此证明如下事项：

1) Iwatani Shanghai Co Ltd is the only approved Agent for This Item (Kuraray CMS) in China.

上海岩谷有限公司是我司在中国唯一指定销售本产品的代理商。

2) We do not allow any Agents or Traders to sell This Item (Kuraray CMS) in China except for Shanghai Iwatani Co Ltd.

在中国我司未允诺除上海岩谷有限公司外的任何代理商或贸易机构销售本产品（CMS）。

3) We do not allow any foreign (Outside China) Agents or Traders to export This Item (Kuraray CMS) to China.

本公司禁止任何其他海外代理将本公司任何型号的分子筛产品送入中国地区。

4) We do not sell This Item (Kuraray CMS) directly to customers in China now.

在中国，现在本公司不向任何单位直接销售本产品。



KURARAY SHANHAI CO., LTD.

UNIT 2207 ,2 GRAND GATEWAY, 3 HONGQIAO ROAD,XUHUI DISTRICT, SHANGHAI 200030

TEL: 021-6119-8111 (Ext 2503)FAX: 021-6119-8585

可乐丽国际贸易（上海）有限公司

上海市虹桥路3号港汇中心二号2207单元 邮政编码 200030

电话 021-6119-8111分机2503 传真 021-6119-8585

- 5) We now sell only two series of '1.5GN' and 'GN-UC' among This Item (Kuraray CMS) in China. And now we sell 'GN-UC' series to selected customers of which list is shown on the web-site of Iwatani Shanghai Co Ltd.

现在我司产品在中国市场销售的有1.5GN和GN-UC两种系列。其中GN-UC系列，暂时只向部分客户销售，上海岩谷有限公司会在其公司网站公布客户清单。

- 6) We do not have any particular Agents or Traders for This Item (Kuraray CMS) in Singapore, or in other South East Asian countries.

我司未在新加坡及其他东南亚国家设立任何销售本产品（CMS）的代理店或贸易机构。

As mentioned above, we now sell only two series of Kuraray CMS, '1.5GN' and 'GN-UC' through only one Agent in China. We never admit that any products supplied from non-approved Agent, or under the different series (grade name) in China are real Kuraray CMS. Potentially we have the power for pursuits and indictments in case of any doubts.

基于以上，现在本公司在中国市场，只有一个代理，两种系列产品。任何号称从其他途径购买的，或KURARAY其他型号的活性炭分子筛（CMS），我公司均不承认其为本公司产品。并保留追查与起诉的权力。



Daiki Fujii
Kuraray (Shanghai) Co Ltd
Group Manager, Activated Carbon

活性炭部门经理 藤井大毅
可乐丽国际贸易（上海）有限公司

